11天8晚肯尼亚及坦桑尼亚角马大迁徙 (FNBO10)

行程特色

肯亚

- •独特和传统"香槟酒"欢迎仪式和游猎纪念品* •1晚住宿城市或机场酒店

马赛马拉国家保护区

坦桑尼亚 塞伦盖蒂国家公园

- •Olduvai峡谷

恩戈罗恩戈罗保护区 • 恩戈洛罗罗火山口

塔兰吉雷国家公园

- •Mto Wa Mbu村引导步行游
- •阿鲁沙国家自然历史博物馆

第1天 新加坡 - 内罗毕 (机上便餐/晚餐)

在新加坡樟宜机场集合,出发前往**肯尼亚**首都内罗毕。肯尼亚以其丰 富的野生动物资源而闻名于世,是全球野生动物最为密集的地区之一 该国还拥有世界上最大的野生动物保护区之一,气候宜人,非常适 合旅游。抵达机场后,您将由当地主人进行热情接待并获赠精心准备的"Welcome Pack"内含必备的野生动物园用品。随后前往城市酒 店办理入住手续,并在余下的时间里自由活动。

第2天 新加坡 - 内罗毕 (机上便餐/晚餐)

抵达机场后,您将由当地主人进行热情接待并获赠精心准备的

"Welcome Pack"内含必备的野生动物园用品。随后前往城市酒店 办理入住手续,并在余下的时间里自由活动。肯尼亚以其丰富的野生 动物资源而闻名于世,是全球野生动物最为密集的地区之一。该国还 拥有世界上最大的野生动物保护区之一,气候宜人,非常适合旅游。

第3天 内罗毕 - 马寨马拉国家保护区 (早餐/午餐/

早餐后, 乘车经过纳洛克前往**马赛马拉国家保护区**, 该地区提供了美 丽的风景和丰富的野生动物资源。这里可能是肯尼亚唯一 -个游客可 以看到野生动物数量与一个世纪前相当的地方。然后,到达您的小屋 享用午餐,之后在这个广阔的保护区进行一整天的游戏观赏。请留意 玛拉著名的大五类动物,这些动物在20世纪早期最受追捧,而猎杀其 中任何一种动物都会给猎人带来荣誉和英雄主义。其中一些著名的动 物包括狮子、岩羊、大象、黑犀牛和难以捉摸的豹子。广阔的大草原 延伸至视野所及的地方,也是其他动物的家园,例如瞪羚、马赛长颈 鹿、水羚羊、疣猪、汤普森和格兰特的瞪羚、托比斯、留居的角马等 。您也可以选择参加热气球之旅,这需要您自费,但会提供一份用香 槟提供的特别早餐。之后,返回小屋享用晚餐。

第4天 马赛马拉国家保护区(早餐/午餐/晚餐)

享用早餐后,继续进行全天的野生动物观赏和冒险活动。留心马赛马 拉闻名的五大动物。你甚至可能幸运地目睹豹子或猎豹的短跑和捕杀 ! 然后返回营地享用晚餐。

第5天 马赛马拉国家保护区 - 塞伦盖蒂国家公园(早餐 /午餐/晚餐)

早餐后,您可以驾车前往坦桑尼亚,乘坐国内航班前往塞伦盖蒂国家 公园。抵达后,前往塞伦盖蒂索帕酒店入住,酒店将以热情的欢迎礼 仪迎接您,并为您安排午餐。下午,您可以乘车进行围绕酒店的游猎 活动。塞伦盖蒂国家公园是坦桑尼亚最古老的公园,也是世界上最后 -个伟大的野生动物保护区之一,占地面积14763平方公里。塞伦盖 蒂生态系统支持着非洲最大的平原游戏动物种群,包括超过三百万只 大型哺乳动物。傍晚返回酒店享用晚餐。

第6天 塞伦盖蒂国家公园(早餐/野餐午餐/晚餐)

今天早餐后,带着野餐午餐盒出发,在广阔的塞伦盖蒂平原上进行全 天的观光游览。清晨和傍晚的光线下,塞伦盖蒂的景色美得惊人。这 片连绵不断的平原和草地,一直延伸到视野所及的地平线,是黑鬃狮 大草原象、岬角水牛、角马、难以捉摸的豹子、猎豹、斑点和条纹 鬣狗、犀牛、托比、柏氏斑马和马寨长颈鹿等众多动物的家园。

第7天 塞伦盖蒂国家公园 - 恩戈罗恩戈罗保护区(早餐/ 野餐午餐/晚餐)

早餐后,前往恩戈洛罗。在Olduvai峡谷停留,这是世界上最重要的 史前遗址之一,可了解人类的进化历程。接下来,到达您的旅馆,受 到热情的欢迎并办理入住手续,然后享用午餐。今天下午,放松身心 欣赏旅馆下面令人惊叹的恩戈洛罗火山口的壮丽景色。虽然景色令 人惊叹,但火山口仅占恩戈洛罗保护区的3%。火山口是许多野生动物 和鸟类的栖息地,包括濒危的黑犀牛。接下来,在火山口的旅馆享用 晚餐并过夜。

第8天 恩戈罗恩戈罗保护区 (早餐/野餐午餐/ 晚餐)

早餐后,下降610米进入火山口,在这里您可以观赏到丰 富的野生动物,同时还是一个充满美景的天堂,带着野餐 午餐度过一整天的观赏游。**恩戈洛罗火山口**是世界上最大 的完整火山口,拥有丰富的野生动物常年生活在火山口底 部。雄狮的骄傲,海角水牛的群体,犀牛,长颈鹿,金色 和黑背豺狗,斑马,猎豹,豹和斑点鬣狗在火山口平原上 自由漫游。无与伦比的自然多样性和令人惊叹的美景使它 成为地球上少有的在如此小的区域内存在如此多样化的地 貌的地方。除了野生动物的财富外,火山口的考古价值也 很重要, 因为在该地区发现了一些人类最早的祖先的遗骸 。下午晚些时候返回旅馆放松身心,然后享用晚餐。

第9天 恩戈罗恩戈罗保护区 - 阿鲁沙 (早餐/ 野餐午餐/晚餐)

早餐后, 退房并前往阿鲁沙。途中, 享受穿过Mto Wa Mbu村庄引导步行游,该村庄是一个繁华的农业社区, 位于恩戈罗恩戈罗和马尼亚拉之间。这个社区可以被最好 地描述为一个文化熔炉,被认为是坦桑尼亚唯-120个坦桑尼亚部落都有代表和平共处的地方之一 识渊博的当地导游的带领下, 您将发现许多游客所错过的 坦桑尼亚的一面。继续前往阿鲁沙,度过余下的休闲时光

第10天 阿鲁沙 - 乞力马扎罗 – 新加波(早餐 /机上便餐)

早餐后,您可自由活动。在酒店享用早餐后,出发前往阿 鲁沙**市中心游览**,并参观**阿鲁沙国家自然历史博物馆**。随 后,前往机场搭乘返程航班。

第11天 抵达新加坡

12天9晚肯尼亚及坦桑尼亚角马大迁 徙与塔兰吉雷国家公园(FNBO10*)

第9天 恩戈罗恩戈罗保护区 - 塔兰吉雷国家公 园(早餐/野餐午餐/晚餐) 早餐后,前往塔兰吉雷国家公园。这个地区点缀着威严的

猴面包树和雄伟的赤羚等各种野生动物。公园是迁徙的角马、斑马、水牛、黑斑羚、小羚羊、黑斑羚和赤羚等野生动物的栖息地,它们聚集在逐渐缩小的泻湖周围。这里是 塞伦盖蒂生态系统之外野生动物数量最集中的地方 (对于 食肉动物来说是一道自助餐) 同时这也是坦桑尼亚唯一经 常观察到像优雅的边耳羚和奇特的长颈鹿羚这样的干旱地 区羚羊的地方。晚餐和过夜在您的小屋享用。

第10天 塔兰吉雷国家公园 - 阿鲁沙(早餐/野 餐午餐/晚餐)

早餐后,退房并前往**阿鲁沙**。途中,享受穿过Mto Wa Mbu村庄引导步行游,该村庄是一个繁华的农业社区,位于恩戈罗恩戈罗和马尼亚拉之间。这个社区可以被最好 地描述为一个文化熔炉,被认为是坦桑尼亚唯一 120个坦桑尼亚部落都有代表和平共处的地方之一。 识渊博的当地导游的带领下,您将发现许多游客所错过的 坦桑尼亚的一面。继续前往阿鲁沙,度过余下的休闲时光

第11天 阿鲁沙 - 乞力马扎罗 - 新加波(早餐 /机上便餐)

早餐后,您可自由活动。在酒店享用早餐后,出发前往阿 鲁沙**市中心游览**,并参观**阿鲁沙国家自然历史博物馆**。随 后,前往机场搭乘返程航班。

第12天 抵达新加坡

行程若更改,需受公司的条款与细则所约束,请参考 www.ChanBrothers.com/PackageTourTnCs。顾客尤其需注意以下

在公司无法控制的情况下,行程可能更改。 指定城市的住宿需视客房供应情况而定。

行程顺序可能更改。

不同团体可能合并成一团。

若有更改不被接受,需遵守条款与细则中的退款规定



Kenya



- · Bubbly welcome with safari essentials pack
- 1-night Accommodation at Crown Plaza Airport / Radisson Blu Arboretum or similar
- Maasai Mara **National Reserve**

· Full day Game Drive

Tanzania

Serengeti National Park

- · Game-viewing drives
- · Olduvai Gorge

Ngorongoro Conservation Area

· Ngorongoro Crater

Arusha

- · Mto Wa Mbu village guided walking tour
- · City Tour
- · Arusha National Natural History Museum

23 Meals Included (FNBO10) • 8 Breakfasts, 7 Lunches, 8 Dinners

26 Meals Included (FNBO10*)

Tarangire National Park (FNBO10*) • Afternoon Game Drive

Exclusive Experiences

- Visit to a Maasai Manyatta Village
- · Domestic flights from Maasai Mara National Reserve to Serengeti National Park
- · Flying Doctors safari evacuation cover

Long Haul Travel Centre (150 South Bridge Road, #07-01 Fook Hai Building, S058727) (TA109)

Tel: (65) 6212 9660 WhatsApp: (65) 8121 1806

Email: lhpkg1@chanbrothers.com.sg Website:www.ChanBrothers.com



@chanbrotherstravel



Day 1 Singapore – Nairobi (Meals On Board)

Assemble at Singapore Changi Airport for your flight to Nairobi, Kenya.

Day 2 Nairobi – Maasai Mara National Reserve

(Meals On Board/ Special "Be My Guest" Welcome Dinner)

Be warmly received upon arrival at the airport with a special welcome by a local host with "Be My Guest". You will also be given a bubbly welcome pack with safari essentials pack. Transfer to check in to your city hotel and spend the rest of the day at leisure. Kenya is reputed as a safari paradise with some of the highest concentrations of wildlife on the planet. The country also has one of the world's biggest wildlife reserves in its rank, and a suitably comfortable climate to take it all



After breakfast, depart and drive via Narok to Maasai Mara National Reserve, which offers wonderful scenery and plenty of games. It is perhaps the only region left in Kenya where visitors may see animals in the same abundance as a century ago. Then, arrive for lunch at your lodge before enjoying a full-day game drive in this vast and expansive reserve teeming with game. Be on the look out for the Big 5 that Mara is famous for and also the most sought after in the early 20th century. Killing any game will gain the hunter class, pride and heroism. Some of the famous game include the lion, cape buffalo, savannah elephant, black rhino and the elusive leopard. The vast savannah grassland, which stretch as far as the eye can see, is also home to impalas, Maasai giraffes, waterbucks, warthogs, Thompson & Grant's gazelles, topis, resident wildebeests and many others. You may also choose to join a hot-air balloon safari, which comes with a special breakfast served with champagne, at your own expense. Then, return to your lodge for dinner.

Day 4 Maasai Mara National Reserve

(Breakfast/ Lunch/ Dinner)

Enjoy breakfast before proceeding for another full day of game-viewing drives and adventure. Be on the look out for the Big 5 that Maasai Mara is famous for. You may even be so lucky to witness a leopard or a cheetah sprint and make a kill! Then, return back to the camp for dinner.





TRAVEL SAFE TRAVEL SMART INITIATIVES

Smaller Group Size FREE cancellation and flexible refund **COVID-19 Protection Benefits** Safety & Hygeine Protocols

Day 5 Maasai Mara National Reserve – Serengeti **National Park**

(Breakfast/ Lunch/ Dinner)

After breakfast, enjoy a drive across the border to Tanzania for your domestic flight to Serengeti National Park. Upon arrival, proceed to your Lodge and be greeted by a warm welcome before heading for lunch. Later in the afternoon, depart for a game-viewing drive around the lodge. Covering an area of 14,763 square kilometers, the world-famous Serengeti National Park is Tanzania's oldest park, and one of the world's last great wildlife refuges. The Serengeti ecosystem supports the greatest remaining concentration of plains game in Africa, including more than three million large mammals. Return to your lodge for

Day 6 Serengeti National Park

(Breakfast/ Picnic Lunch/ Dinner)

This morning after breakfast, depart with picnic lunch boxes for a full day of game-viewing drives on the vast Serengeti plains. In the early morning and evening light, the Serengeti landscape is stunningly beautiful. The rolling plains and grasslands, which stretch far into the horizons as far as the eye can see, is home to the black-maned lion, the savannah elephant, the cape buffalo, wildebeests, the elusive leopard, cheetah, the spotted and striped hyena, rhino, topi, Burchell's zebra and Maasai giraffe among many others.

Day 7 Serengeti National Park – Ngorongoro Conservation Area

(Breakfast/ Picnic Lunch/ Dinner)

After breakfast, depart for Ngorongoro. Stop at Olduvai Gorge, one of the most important prehistoric sites in the world, to learn on human evolution. Next, arrive at your lodge for a warm welcome and check in before enjoying lunch. This afternoon, relax in your lodge and enjoy the breathtaking spectacular views of **Ngorongoro Crater** below. Spectacular as it is, the crater accounts for only 3 percent of Ngorongoro Conservation Area. The crater is home to many species of wild game and birds including the endangered black rhino. Next, enjoy dinner and an overnight stay at a lodge in the crater.

Day 8 Ngorongoro Conservation Area

(Breakfast/ Picnic Lunch/ Dinner)

After breakfast, descend 610 metres into the crater, which is home to an abundance of wildlife and also a photogenic paradise, for a full day of game-viewing with picnic lunch. Ngorongoro Crater, the largest intact caldera in the world, teems with an abundance of wildlife permanently living on the crater floor. Prides of lion, herds of cape buffalo, rhino, giraffe, golden and black-backed jackal, zebra, cheetah, leopard and the spotted hyena roam freely on the crater floor plains. Unmatched for its natural variety and breathtaking beauty, there are few places on earth where such a tremendous diversity of landscapes exists inside a region this size. Apart from its wildlife riches, the crater is also of great archaeological importance, with the remains of some of mankind's earliest ancestors discovered in the area. Return to your lodge in the late afternoon to relax and enjoy dinner thereafter.

Day 9 Ngorongoro Conservation Area – Arusha

(Breakfast/ Picnic Lunch/ Dinner)

After breakfast, check out of your lodge and travel to Arusha. En route, enjoy a guided walking tour through Mto Wa Mbu village, a bustling farming community located between Ngorongoro and Manyara. The community can be best described as a melt pot of cultures and is thought to be one of the only places in Tanzania where there is a representation from all 120 Tanzanian tribes living happily side by side. With a knowledgeable local guide, you will discover a side of Tanzania that many visitors miss out. Continue to Arusha and spend the rest of the day at leisure.

Day 10 Arusha – Kilimanjaro – Singapore

(Breakfast/ Meals On Board)

After breakfast, spend the rest of the morning at leisure. Enjoy an early lunch at the hotel before you depart for a city tour of Arusha and a visit to Arusha National Natural History Museum. Thereafter, transfer to the airport for your flight home.

Day 11 ARRIVE IN SINGAPORE

12Days 9Nights Kenya & Tanzania Wildebeest Migration With Tarangire National Park (FNBO10*)

Day 9 Ngorongoro Conservation Area – **Tarangire National Park**

(Breakfast/ Lunch/ Dinner)
Breakfast at the lodge then drive to Tarangire National Park. This area dotted with majestic baobab trees, stately eland antelopes among other game. The park is home to the migratory wildebeest, zebra, buffalo, impala, gazelle, hartebeest and eland crowd the shrinking lagoons. It's the greatest concentration of wildlife outside the Serengeti ecosystem - a smorgasbord for predators – and the one place in Tanzania where dry-country antelope such as the stately fringe-eared Oryx and peculiar long-necked gerenuk are regularly observed. Enjoy dinner and overnight at your lodge.

Day 10 Tarangire National Park – Arusha (Breakfast/ Picnic Lunch/ Dinner)

After breakfast, check out of your lodge and travel to Arusha. En route, enjoy a guided walking tour through Mto Wa Mbu village, a bustling farming community located between Ngorongoro and Manyara. The community can be best described as a melt pot of cultures and is thought to be one of the only places in Tanzania where there is a representation from all 120 Tanzanian tribes living happily side by side. With a knowledgeable local guide, you will discover a side of Tanzania that many visitors miss out. Continue to Arusha and spend

Day 11 Arusha – Kilimanjaro – Singapore (Breakfast/ Meals On Board)
After breakfast, spend the rest of the morning at leisure. Enjoy an early lunch at the hotel before you depart for a city tour of Arusha and a visit to Arusha National Natural History Museum. Thereafter, transfer to the airport for your

Day 12 ARRIVE IN SINGAPORE



Remarks

Revisions, if any, in itinerary are subject to the Company's Terms and Conditions, a copy of which is available at

www.ChanBrothers.com/PackageTourTnCs.

In particular, the Customer is requested to note the following:

Itinerary may be subject to change due to circumstances beyond the Company's

Accommodation in designated cities is subject to room availability.

Sequence of itinerary may be subject to change.

Different tour groups may be merged.

Proposed changes, if any, that are not accepted will be subject to the refund provisions set out in the Terms and Conditions.